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pedepaeió ñgpíeola Catalana 
La reunió general d'aquet mes se va veure concorreguda per agrícultors de tots 

els indrets de Catalunya, actuant de president el senyor. Paig, que lio es de la 
Cámara Agrícola del Empordá, per ser á Madrid don Leonel Soler y March. 

Sindicáis Agricols.—Se dona lectura al projecte de Lley de Sindicats Agrícols, 
llegint després don Teodor Creas un rahonat escrit ient varias observacions al 
projecte de Lley en qüestió, analisant las sevas ventatjas y inconvenienís y pre-
ferint á tal projecte el que anteriorment havía formulat el senyor ViUanueva, sens 
que vulgui dirse que no sigui susceptible de moltas milloras.. 

Fill aquest escrit del senyor Creus, del profond estudi que té íet de la materia, la 
Federació acordáfersel séu, encarregantse de circularlo entre 'Is senadors y diputáis 
pera que '1 puguin teñir en compte al discutirse '1 projecte de Lley en el Parlament. 

Falsificado del vi.—El senyor Vidiella, de Reus, presenta una important 
moció pera que 's procuri acabar ab 1' abús que 's comet en las grans poblacions 
d' expendir vi artificial. Tenim una lley—digué—que es molt bona pera evitarho. 
pero que no 's cumpleix; cal, per lo tant, trevallar pera la aplicado de las disposi-
cions vigents, ab lo qual, sens dubte, tindríam al nostre costat la opinió general 
del país. 

El senyor Puig recordá las gestions practicadas prop del Govern per la Cámara 
del Empordá, que donaren per resultat la ratificado de las disposicions prohibitivas 
de la fabricado de vi artificial, extenent las atribucions que al efecte tenían els 
Ajuntaments á las Cambras Agrícolas. 

Tractantse, donchs, d' un assumpto en que no mes importa fer cumplir |la lley^ 
se convingué en empendre una activa campanya pera lograr que s' acabiu las 
transgressions legáis que avuy impunenement cometen alguns industriáis. 

Ei diputat á Corts senyor Zuiueta promete ocuparse del assumpto un cop tomi 
al Congrés. 

Altres assumptos.—'E\ senyor Vilá, del Vendrell, explica las gestions practi
cadas per las corporacions agrícolas del Penadas y Camp de Tarragona, en vista 
de las noticias que circulaban de que 1' Ajuntament de Barcelona tractava d' apii-
jar el dret de consums del vi, que tant perjudicaría á la viticultura. 

El senyor Zuiueta va exposar á la considerado deis reunits els projectes que 
pensa presentar al Parlament, encamináis á portar gran impuls á las fonts de ri-
quesa del país y de subvenir á necessitats imperiosas. 

Llargas estonas e.stigué parlant el senyor Zuiueta, que íoren ben curtas pera 'Is 
oyents, tots els qui varen mostrar la seva contormitat ais bons propósits del ilustrat 
diputat per Villafranea. 

Se va parlar finalment, entre altres assumptos, del vinent Congrés de Cervera, 
y s' acceptá una proposició del senyor Dachs, que té per objecte atendré á neces
sitats d' ordré interior de la Federació. 

' Queda facultat el nostre President pera convocar ais Presidents de las associa-
cions federadas per 1' assumpto que va proposar; aquets días s' han enviat las 
convocatorias corresponents. 
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